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Abstract (en)
In the two-bed flat knitting machine, there are provided for the control of sinkers arranged between the needles separate sinker control devices with
device bodies (11) which can be releasably fastened laterally to the machine slide and each extend only over the effective range of a cam system
(S) and the control parts (10, 21) of which are designed so that, in the event of a reversal of the slide stroke, they are adjusted automatically into an
operative position or position of rest. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der zweibettigen Flachstrickmaschine sind zur Steuerung von zwischen den Nadeln angeordneten Platinen gesonderte
Platinensteuervorrichtungen mit seitlich an dem Maschinenschlitten lösbar befestigbarem Vorrichtungskörper (11) vorgesehen, die sich jeweils
nur über den Wirkungsbereich eines Schloßsystemes (S) erstrecken und deren Steuerteile (10, 21) so ausgebildet sind, daß sie sich bei einer
Schlittenhubumkehr automatisch in eine Wirkstellung oder Ruhestellung verstellen. <IMAGE>
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